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SANDRA DON 
MAASSLUIS I Er zijn geen grote ob-
stakels die de verbouwing van de 
gymzaal aan de Haydnlaan tot 
sportzaal, in de weg kunnen zitten. 
Dat blijkt uit een haalbaarheidson-
derzoek van Bureau Andres, in op-
dracht van de gemeente Maassluis. 

„Maar," zo benadrukt sportwet-
houder Gerard van der Wees: „dit 
rapport gaat puur over de vraag of 
de feitelijke verbouwing mogelijk is. 
Dat is inderdaad het geval. Maar er 
zijn wel andere knelpunten. Zo 
moet het bestemmingsplan worden 
aangepast en zijn ook de omlig-
gende bewoners niet blij met het 
voornemen. Er is dus nog een lang 
traject te gaan." 

De nieuwe sportzaal, die groter is 
dan het huidige gymlokaal wordt 
voor een deel op bestaande grond 
neergezet. Alleen de wand wordt 
verplaatst en het plafond gaat eraf. 
In de zaal zelf wordt een wand ge-
plaatst waardoor meerdere activitei-
ten tegelijk kunnen plaatsvinden. 

Johan de Waard, die zitting heeft 
in de bouwcommissie van Green 
Eagles en lid is van de Maassluise 
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Sport- en Recreatieraad (MSR), 
hoopt dat er snel weer een gesprek 
volgt met de gemeente waarin con-
crete afspraken worden gemaakt. 
„Voordat we daadwerkelijk kunnen 
beginnen, zijn we een jaar verder, 
maar wij blijven pleiten voor een 
nieuwe zaal. Maassluis kan wel een 
nieuwe accommodatie gebruiken." 

PvdA-raadslid Joop Luijendijk, 
die het college onlangs namens de 
raad opriep voor 1 januari te laten 
weten of het plan kans van slagen 
heeft, hoopt dat er snel een concreet 

voorstel op tafel ligt. „We willen 
geen tweede CKC-verhaal. De korf-
balclub wachtte jaren op groen licht, 
maar kreeg uiteindelijk nul op het 
rekest. Dat willen we niet meer." 

De omwonenden zijn echter een 
andere mening toegedaan. „Er zal 
straks een muur van zeven meter op 
nog geen tien meter van onze woon-
kamer verrijzen. Daar worden wij 
niet vrolijk van. Wij houden liever 
een stukje groen voor de deur," 
aldus Sjoerd Pleijsier, namens de be-
woners die bezwaar zullen maken. 


